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Heeft u vragen over de gemeenteraad of de commissies, of wilt u een raadslid uitnodigen? Neem contact op met de raadsgriffie, 
tel nr. 0481 - 362 305, email: griffie@overbetuwe.nl
Kijk voor algemene informatie over de gemeenteraad op www.overbetuwe.nl en ga via ‘College en Raad’ naar ‘Gemeenteraad’. 
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De Overbetuwse gemeenteraad wil graag 
laagdrempeliger en effectiever vergade-
ren. Een raadsbrede werkgroep is aan 
de slag gegaan met de ontwikkeling van 
een nieuwe vergaderstructuur: de poli-
tieke avond. Eenmaal in de drie weken 
is er op de dinsdagavond de politieke 
avond van Overbetuwe. Dan vinden alle 
vergaderingen plaats. In de plaats van 
de commissies komen er voorronden. 
In de voorronden kunnen er verschil-
lende soorten vergaderingen tegelijkertijd 
plaatsvinden, zoals een hoorzitting in de 
raadszaal en een voorbereidende verga-
dering (voorheen de commissies) in de 
commissiekamer. Maar er gaat nog meer 
veranderen. Er gaat gewerkt worden 
met strikte begin- en eindtijden (ook wel 
bloktijden genoemd), één lid per fractie 
schuift aan tafel (nu twee) en inwoners 
krijgen in de beginfase meer mogelijkhe-
den v an in- en toespreken. Op dinsdag 
1 november beslist de raad 
(tijdens de raadsvergadering) 
of ze vanaf 1 januari 2012 
hiermee wil gaan werken. 
Houd het raadsnieuws de 
komende tijd in de gaten voor 
meer tekst en uitleg. En als 
de raad er daadwerkelijk mee 
aan de slag gaat, dan hoort 
de gemeenteraad graag ook 
uw mening. 

Verwachtingen van de Pvda 
De PvdA blikt alvast vooruit en schetst 
wat zij van de nieuwe vergaderstruc-
tuur verwacht: “De besluitvorming in 
de raadsvergadering blijft het sluitstuk 
van een gedegen en soms ook lange 
voorbereiding. In de oude werkwijze zit 
de betrokkenheid van inwoners en ook 
raadsleden in veel gevallen pas aan het 
eind. Er komen voorstellen en daar wordt 
een mening over gevraagd. In die laatste 
fase is echt bijstellen vaak (te) lastig. De 
gemeenteraad wil besluiten nemen waar 
de inhoudelijke kennis en betrokkenheid 
van onze inwoners wordt  meegeno-
men. Aan het begin kan er veel meer 
bijgestuurd worden en dan is die inbreng 
dus waardevol. De opzet van een vaste 
avond waarop verschillende overleggen 
en mogelijkheden voor het spreken en 
overtuigen van raadsleden samenkomen 
gaat daarbij helpen. Hopelijk komen daar 

veel betrokkenen en geïnteres-
seerden, genodigd en spon-
taan, om hun kritische en con-
structieve inbreng te leveren. 
De PvdA verwacht daarmee 
de afstand tussen burgers en 
bestuur kleiner te maken. Wij 
gaan graag met u in gesprek”.

Frans van Beers, 
fractievoorzitter PvdA

nieuwe vergaderstructuur 
gemeenteraad: politieke avond 
in overbetuwe 

Dromend Overbetuwe 
Hollandse fruitbomen en
rivieren uit vreemde landen
ons land van overvloed
land van vaste grond
van weidse velden
en grote plannen
land van poldermodel en vasthoudend-
heid.

Dromend voor Overbetuwe
zie ik drie rivieren:
geloof, hoop en liefde
onuitputtelijke bronnen
van rust en harmonie 
goede mannen, krachtige vrouwen
en zingende kinderen die
eindeloos vertrouwen
in wat de toekomst brengen moge

In het boek Jesaja staan prachtige 
woorden van God vol hoop voor de 
toekomst:
Hierheen! Hier is water voor ieder die 
dorst heeft. Kom, ook al heb je geen 
geld. Koop hier je voedsel en eet. Kom, 
koop voedsel zonder geld, koop wijn 
en melk zonder betaling. Waarom geld 
betalen voor iets dat geen brood is en 
je loon besteden voor wat niet gelukkig 
maakt?
Er is een reclame over geld, waarbij 
het erom gaat wat je ermee doet. Dat 
maakt het goed of slecht.

Met onbeperkte geldmiddelen is de 
valkuil groot om niet meer blij te zijn 
met de kleine dingen, steeds meer te 
verlangen en daarbij ondankbaar te 
worden.
Alleen veel geld maakt niet gelukkig.

Het gaat er vooral om wat mensen, 
mannen vrouwen en kinderen samen 
tot stand kunnen brengen met de aan 
hen gegeven beschikbare middelen: 
kennis/tijd/inzet/vertrouwen/aandacht/
zorg voor elkaar/betrokkenheid/ en als 
laatste ook : geld.
Dit enorme kapitaal kunnen we inzet-
ten,  het is bijna onbeperkt en kan ber-
gen verzetten!
Op het gebied van gezondheid, welzijn, 
meedoen, en duurzaamheid, en vooral 
ook om anderen te laten delen van 
onze overvloed.

Als ChristenUnie fractie willen wij ons 
blijven inzetten voor een samenleving 
waar het gaat om samen, met elkaar,  
te werken aan een hoopvolle toekomst, 
ook voor onze kinderen en kleinkinde-
ren.
Uw inbreng aan ‘middelen’ is daarbij 
van levensbelang!

Fractie ChristenUnie: 
www.overbetuwe.christenunie.nl

Dromen over overbetuwe

Dennis vindt een heleboel dingen leuk, 
maar als je vraagt wat zijn echt passie is, 
dan kiest hij toch meteen voor muziek. Hij 
speelt zelf al van jongs af aan saxofoon 
en daarnaast ook een beetje drums. “Ik 
kom uit een echte saxofoonfamilie”, vertelt 
Dennis. “Ik ben opgegroeid in een van de 
beste tradities van net onder de rivieren, 
de fanfare. In Millingen zijn twee fanfares 
die al lang op een landelijk behoorlijk hoog 
niveau spelen. Mijn opa’s, vader en zus 
speelden hierin mee en mijn moeder zingt 
in het bijbehorende koor. De vereniging is 
trouwens veel meer voor mij dan alleen 
maar muziek. Ik ben dan ook nog steeds 
lid. Dat verenigingsgevoel herken ik hier 
ook wel, zeker nu mijn zoontje bij de F-jes 

van Spero speelt. Ook hier is veel betrok-
kenheid bij de club en dat is mooi om te 
zien!”
“De saxofoon is altijd dicht bij me gebleven, 
al heb ik het muzikale terrein in de loop van 
de jaren wel wat verlegd van ‘blaasmuziek’ 
naar muziek in 
bandje. Eerst 
was ik drummer 
in een bandje 
op het Canisius 
in Nijmegen en 
daarna tijdens 
mijn studie in 
Enschede. 
Een best wel 
politiek geën-
gageerd band-
je overigens, 
want de gitarist 
is nu Tweede 

Kamerlid en onze zanger is nu actief bin-
nen de lokale politiek in Delft. We speelden 
vooral (stevige) gitaarmuziek, deels eigen 
werk en deels werk van anderen zodat we 
op heel veel feesten en partijen speelden.”
Toen Dennis in Den Haag woonde heeft 

het muziek maken bij 
hem op een wat lager 
pitje gestaan. Wel 
heeft hij geprobeerd 
zich weer aan te slui-
ten bij een vereniging 
door weer te gaan 
voetballen, maar hij 
kwam er al snel achter 
dat het verenigingsle-
ven in de Randstad 
toch wat anders in 
elkaar steekt dan hier 
in het oosten. “Sinds 
ik weer in de Betuwe 

woon maak ik muziek in wat losse verban-
den. Dit jaar nog heb ik onder leiding van 
Herman Schimmel meegedaan in de bege-
leidingsband voor de musical Esther in de 
Grote Kerk hier in Elst. Maar ook afgelopen 
jaar op de Heterense kerstmarkt heb ik 
opgetreden met een saxofoonensemble. 
Dit vind ik allemaal nog steeds erg leuk om 
te doen. 
Op de deze foto bijvoorbeeld sta ik tijdens 
een optreden van mijn oude bandje in café 
‘Bij Tante’ hier in Elst. Het is goed om te 
zien dat er hier in de Overbetuwse poli-
tiek en in de ambtelijke organisatie heel 
wat mensen rondlopen die muziek maken. 
Het lijkt me de moeite waard om dit eens 
verder uit te werken. Bijvoorbeeld Luca 
Consoli en Herman Schimmel samen in 
een muzikaal projectje? Moet kunnen, want 
met muziek kun je soms schijnbare tegen-
stellingen prima overbruggen.”

Stel dat u onbeperkte middelen ter beschikking heeft. Hoe zou 
overbetuwe er dan volgens u uitzien? De ChristenUnie reageert deze 
keer op deze vraag.

De passie van…
Dennis Janssen, raadslid voor het CDa

Ijanne Giesen, raadslid voor de VVD, 
geeft de opsteker deze maand aan 
twee dames: Marianne Veens en angela 
IJkhout. 

Zij zijn twee van de initiatiefnemers van 
Betuwepodium, een tweejaarlijks festival 

voor toneel en cultuur.  “Zij hebben dit 
festival voort kunnen zetten en dooront-
wikkeld zoals het altijd bedoeld is”, vertelt 
Ijanne. “Ze zetten zich geheel belange-
loos in voor de amateur podiumkunste-
naar. Daarnaast zorgen ze ervoor dat 
een zo breed mogelijk publiek, van jong 

tot oud, op een laagdrempelige 
manier kennis kan maken met 
het toneel. Hiervoor wil ik ze 
graag deze opsteker aanbieden, 
en hoop dat ze dit nog jaren 
met net zo veel energie blijven 
doen!”

De opsteker
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